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1. Zahájení schůze SP 14:22
Přítomné členy SP a pozorovatele z řad zaměstnanců uvítal předseda Petr Kroupa.

Prezence:

– František Peterka omluven, třídu zastupovala Klára Štumarová

– Tereza Janovská omluvena, zástupce se nedostavil

– Romana Pátková se nedostavila z důvodu změny v rozvrhu

– Pozorovatelé z řad zaměstnanců školy:
Stanislav Máca, Bohumír Krejčí, Radek Kopečný, Luboš Stejskal

Poznámky: 

Předseda upozornil, že SP je usnášeníschopný, neboť je přítomna nadpoloviční většina řádně 
zvolených členů. Dále podotkl, že schůze byla svolána právoplatně, dle řádu SP.

Jako ověřovatel zápisu byla navržena Alžběta Langhammerová a Jiří Janek. SP odhlasoval, aby se 
navržení stali ověřovateli zápisu (15 pro / 0 proti / 0 se zdrželi)

2. Seznámení s programem schůze
1. Vyhodnocení dotazníků o elektronických žákovských knížkách (P. Kroupa)

2. Stolní tenis ve škole (L. Vejmelka)

3. Vytvoření relevantního pracovního zázemí pro školní periodikum (P. Kroupa)

4. Návrh na revizi a nastavení dataprojektorů (P. Kroupa)

Předseda Kroupa dal členům SP prostor k vyslovení bodů, který by mohly být doplněny do 
programu schůze.

• Nebyly vysloveny žádné body k doplnění

3. Řešení bodů programu jednání

1. Vyhodnocení dotazníků o elektronických žákovských knížkách 14:25

Většina studentů, dle výzkumu, který proběhl při vydávání promo čísla školního periodika při DOD 
na GOB, o elektronické žákovské knížky nestojí. Bližší statistické údaje z průzkumu lze žádat u 
Petra Kroupy (3.A).

2. Stolní tenis ve škole 14:30

Jedná se o dočasné umístění stolů v souvislosti se stěhováním učebních pomůcek z původního 
internátu v Batelovské. V současnosti škola nemá adekvátní prostory k provozování tohoto sportu. 
Ředitel školy podotkl, že se s případnou místností, v rámci rekonstrukce převzaté staré přístavby 
bohužel ani nepočítá. V současné době se navrhuje plán rekonstrukce, jehož výsledek studentům 



nabídne alternativu ve formě většího přednáškového a společenského sálu, který vznikne spojením 
současných dvou tříd v žalostném stavu. Výměna rozpadajících se oken ve staré části přístavby by se 
v ideálním případě mohla uskutečnit již na podzim letošního roku.

3. Vytvoření relevantního pracovního zázemí pro školní periodikum14:39

Petr Kroupa vznesl požadavek na vytvoření jistého zázemí pro školní periodikum. Navrhl, že by se 
domovem týmu zpravodaje mohla stát písárna. Škola poskytne přiměřené kapacity k zajištění 
hladkého fungování týmu Naší školy: Gymnázia Telč.

4. Návrh na revizi a nastavení dataprojektorů 15:41

J. Novotný (3.A) zprostředkovaně nabídl pomoc při drobném ošetřování techniky. Jeho počin 
pramení z nesprávného chování zobrazovací techniky v některých učebnách  deformace obrazu, 
rozostřený obraz. Všem aktivním studentům byla navržena spolupráce se správci učeben a 
školníkem.

5. Diskuze 15:48

– Žvýkačky se stále objevují. Zvláště čeština. Co s tím? Apelujme na nezanechávání žvýkaček 
v útrobách nábytku.

– Křídy, co jsou v oběhu, škrabou po tabuli. Praskají, rozsypávají se, škrábají.

– Oslavy výročí školy. Po maturitách bude možné konat akce v rámci oslavy výročí. Studenti 
mohou navrhnout a účastnit se při přípravě různých forem oslav. Přednášky, besedy. Plánuje 
se několik drobnějších akcí + jedna velkolepější. Otazník nad průběhem je ve vzduchu.

– Další schůze i při změně rozvrhu budou v úterý.

– Diskuze nad exkurzí redakce časopisu do Třeště.

4. Ukončení zasedání SP
Schůzi ukončil v 15:01 předseda SP Petr Kroupa a upozornil, že další schůze se uskuteční 
maximálně do dvou měsíců od konání této schůze.

Zapsal:    Lukáš Vejmelka

Ověřovatel zápisu: Alžběta Langhammerová
Ověřovatel zápisu: Jiří Janek
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